
 

 

Schriftelijke vraag: cultuuraanbod scholen 

 
Vraagnummer: S-388  (18int04803) 
 
Datum indiening: 28 november 2018 
 
Onderwerp:  Het cultuuraanbod voor de scholen 
 
Naam indiener: PvdA, Elbert Elbers 
 
 
Aanleiding: 
 

Positieve ontwikkelingen op cultuurgebied waarin Overbetuwe investeert: 

1. Cultuurmenu 

Sinds 2017 is op verzoek van de gemeente Overbetuwe een Cultuurmenu samengesteld door Theater 

De KiK, samen met de Open Academie, waarin een cultuuraanbod staat waaruit scholen kunnen kiezen. 

Dit Cultuurmenu bevat diverse disciplines waaronder toneel, muziek, dans, beeldende kunst, film, 

literatuur en erfgoed. 

2. Cultuureducatie met Kwaliteit (CMK) 

Een landelijk project waarbij scholen en culturele instellingen samenwerken om kunst, cultuur en 

erfgoed vast onderdeel van het lesprogramma te maken. 

15 scholen in de gemeente Overbetuwe hebben aangegeven mee te willen doen aan Cultuureducatie 

met Kwaliteit. 

3. Meer muziek in de klas (MMidK) 

Het landelijk programma Méér Muziek in de Klas zet in op duurzame verankering van muziekonderwijs 

door samenwerking van o.a. gemeente, scholen, verenigingen, theaters en bedrijven. 

4. Cultuurcoördinator  

De gemeente wil de communicatie en vraag en aanbod van de gemeente, de scholen en 

cultuuraanbieders goed op elkaar afstemmen. Om dit te (kunnen) realiseren is een subsidie-aanvraag 

ingediend (bij het Rijk).  

 

Vraag 1 

Klopt het dat onze gemeente hiervoor een kwartiermaker heeft benaderd in de persoon van de directeur 

van de Open Academie in de gemeente Lingewaard ? 

 

Vraag 2 

Klopt het dat onze gemeente voor het samenstellen van een Cultuurmenu voor de scholen in  

eerste instantie de Open Academie(gemeente Lingewaard) heeft benaderd en zo ja, waarom is niet eerst of 

ook contact gezocht met een of meerdere cultuuraanbieders in Overbetuwe ? 

 

Vraag 3 

Waarom heeft de gemeente Overbetuwe gekozen voor de directeur van de Open Academie als 

kwartiermaker, terwijl de Open Academie zelf cultuuraanbieder is ? 



 

 

Vraag 4 

Klopt het beeld dat onze gemeente subsidie verleent aan de Open Academie voor hun aandeel in het 

Cultuurmenu en dat daarmee indirect de muziekschool in Lingewaard (Bemmel) wordt  

gesubsidieerd en hoe verhoudt zich dit tot de keuze om muziekscholen in Overbetuwe niet met een 

subsidie te ondersteunen ? 

 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Fractie PvdA   Elbert Elbers 
Fractie D66  Janita Hanekamp-Janssen 


